
From: los-angeles-im-enquiry@international.gc.ca
Sent: Wednesday, April 4, 2018 1:34 PM
To: jeevacation@gmail.com
Subject: RE: Request for Status of Application for TRP Applicant: Epstein, Jeffrey Edward Date of Birth: [REDACTED] CONFIRMATION

----- Original Message to LNGLS (Questions) =FONT size=2 face="Arial (W1)">/Mess=ge d'<=ONT size=2 face="Arial (W1)">origine à LNGLS (Questions) =FONT size=2 face="Arial (W1)">-----=/FONT>

We have=received your email to the Consulate General of Canada's Immigration S=ction in Los Angeles and will review it shortly. Please note: if the infor=ation requested is available on our websites (www.losangeles.gc.ca or www.ic.gc.ca), or your application is still within standard processing times (<http://www.cic.gc.ca/english/information/times/index.asp>), we will not provide a response to your me=sage.

Nous confirmons la réception de votre courriel &=224; la Section des visas du Consulat général du Canada à L=s Angeles et répondrons dans les plus brefs délais. Veuillez not=r que si l'information demandée est disponible sur nos sites inte=net www.losangeles.gc.ca et www.cic.gc.ca, ou que l'étude de votr= demande se déroule dans les temps de traitement indiqués (<http://www.c=c.gc.ca/francais/information/delais/index.asp>), nous ne répondrons pas à votre c=urriel.

Disclaimer: <http://www.international.gc.ca/international/disclaim=r-degagement.aspx?lang=eng>
Dégagement de responsabilité: <http://www.international.gc.ca/international/disclaimer-degagement.aspx?lang=3Dfra>

conversation-id 10805 date-last-viewed 0 date-received 1522849478 flags 8590195717 gmail-label-ids 6 2 remote-id 809695